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20.0001407 

Beantwoording raadsvragen op grond van artikel 21 lid 2 van de gemeenschappelijke regeling 

Regio Gooi en Vechtstreek, betreffende het artikel in het Nieuwsblad van Huizen van donderdag 

20 februari jl. Datum: 26 feb 2020 

 

Aan:   Het Algemeen Bestuur van de Regio Gooi en Vechtstreek  

Van:   Jessica Prins, fractievoorzitter WD Huizen  

Betreft:   Raadsvragen op grond van artikel 21 lid 2 van de gemeenschappelijke regeling Regio Gooi 

en Vechtstreek, betreffende het artikel in het Nieuwsblad van Huizen van donderdag 20 

februari jl. Datum: 26 feb 2020eb 2020 

 

Geacht bestuur, 

 

In het Nieuwsblad van Huizen van donderdag 20 febr. 2020 stond bijgaand artikel 

waarin de heer Broertjes, in zijn hoedanigheid van regiovoorzitter, en de heer 

Meuwese, directeur van de regio, aan het woord komen. Mede namens mijn fractie 

wil ik de verbazing uitspreken over de timingen de inhoud van het artikel. Daarom 

heb ik, mede namens mijn fractie, de volgende vragen voor u naar aanleiding van dit 

artikel. 

 

1.Betreft dit artikel een zogenoemde "advertorial" of gaat het om een redactioneel artikel verschenen 

in de "Nieuwsblad-uitgaven" in alle regiogemeenten? Tevens vragen wij ons af hoe dit artikel tot 

stand is gekomen? Is dit van te voren afgestemd met u als algemeen bestuur en/of de 

portefeuillehouders?  

 

Antwoord: 

Over het interview heeft geen specifieke afstemming plaats gevonden binnen het algemeen bestuur en 

met de portefeuillehouders. Het algemeen bestuur heeft in haar vergadering de weergave van de 

gesprekken met de gemeenteraden vastgesteld. U heeft als gemeenteraadslid deze notitie ook 

ontvangen via een nieuwjaarsbrief van de Regiovoorzitter. Deze weergave vormde de basis van het 

interview. Het moment van publicatie was weloverwogen: het was het begin van het nieuwe jaar en de 

consultatieronden langs de gemeenteraden over de regionale samenwerking waren zojuist afgerond. 

Tijdens deze gesprekken is teruggekeken en vooruitgeblikt naar de opgaven die de komende jaren 

voorliggen. 

 

Eens per maand, maximaal 10 keer per jaar, verschijnt er een artikel dat door de Regio is aangedragen 

als onderwerp ofwel is voorgesteld door Enter Media zelf. In de meeste gevallen betreft het hier de 

uitvoeringszaken van de Regio (Van Jeugd en Gezin, GAD, RBL, GGD). Dit voorstel wordt gewogen en 

beoordeeld door de redactie van Enter Media. De Regio betaalt hiervoor een vaste kostprijs die nodig 

is om een dergelijk artikel te schrijven. De Regio heeft het recht om het artikel vooraf te lezen en te 

rectificeren op feitelijke onjuistheden. Daarin zit geen enkel verschil met andere media waarmee 

dergelijke afspraken ook worden gemaakt. Helder is dat de redactionele vrijheid verder geheel bij Enter 

Media ligt.  

 

2.In het artikel wordt een "mislukte herindeling" als voorbeeld gegeven van gebrek aan onderling 

vertrouwen tussen de Gooise gemeenten. Vanuit wiens perspectief moet deze als mislukt worden 
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beschouwd? Bent u het als algemeen bestuur eens met de duiding dat sprake is van een "mislukte 

herindeling"?  

 

Antwoord: 

In het interview is gesproken over het plotselinge stopzetten van de voorgenomen Arhi-procedure 

binnen onze regio door de Provincie Noord Holland. Vanuit dat perspectief is gesproken over een 

‘mislukte herindeling’. De Regio Gooi en Vechtstreek heeft geen rol en positie in de Arhi--procedure van 

de Provincie.  

 

3.Het artikel vermeldt in vervolg hierop verderop een teleurgesteld: "Hoewel de Gooise 
gemeente er dus niet is gekomen ...". De zin is niet gepresenteerd als citaat, maar de 
woorden lijken in de context van het artikel van de regiovoorzitter afkomstig te zijn. Is het 
een juiste constatering, dat hier een vaststelling door de heer Broertjes wordt verwoord? 
Zo ja, is dit dan een vaststelling die de heer Broertjes heeft gedaan in zijn hoedanigheid 
van burgemeester van Hilversum of als voorzitter van de regio, nu de "mislukte" 
herindeling van de regio alleen zag op vermindering van het aantal regiogemeenten 
naar drie en niet op een fusie tot één Gooise gemeente? 
 

Antwoord: 

Zoals hierboven beschreven heeft de Regio Gooi en Vechtstreek geen rol of positie binnen de Arhi--

procedure. De Regio Gooi en Vechtstreek bedient alle deelnemers van de Gemeenschappelijke 

Regeling. Er is dan ook niet gesproken over eventuele specifieke voorkeuren van de Regiovoorzitter. 

Het stopzetten van de Arhi-procedure is in algemene zin besproken als een startpunt van de (nieuwe) 

gesprekken over de legitimatie, slagkracht en communicatie in de regionale samenwerking. 

 

4.In het artikel wordt gesproken van een werkconferentie op 6 maart aanstaande, dat wordt gezien 

als een eerste experiment in het kader van de bestuurlijke vernieuwing. Versterkt het voorgenomen 

experimenteren de komende periode de zelfstandige positie van de regio als zodanig en/of versterkt 

het de positie van de raden ten opzichte van de regio als samenwerkingsverband? Kunt u ook duiden 

wat het experiment op 6 maart a.s. precies gaat inhouden; waarmee wordt dus op 6 maart a.s. ,als 

het om de positie van de raden gaat, geëxperimenteerd? 

 

Antwoord: 

Op 6 maart is er in een constructieve sfeer tussen gemeenteraadsleden besproken welke 

instrumenten er al zijn en welke instrumenten mogelijk experimenteel kunnen worden ingezet. De 

werkconferentie leverde een opbrengst van voorwaarden waaraan bij de ontwikkeling moet worden 

voldaan. In een vervolgsessie zal worden gesproken over een aantal uitwerkingsvoorstellen. Dit 

gebeurt uiteraard alleen met instemming en goedkeuring van de gemeenteraden.  

 

5.De ontwikkeling van de Regionale samenwerkingsagenda enerzijds en de vraag naar 

democratische legitimiteit en bestuurskracht anderzijds heeft een tamelijk politiek karakter 

gekregen. Bent u het met ons eens dat het in dit perspectief beter was geweest als in het artikel 

alleen de regiovoorzitter als politiek bestuurlijk verantwoordelijke aan het woord was geweest?  

 

Antwoord: 

Er is gekozen voor een gezamenlijk informatief interview omdat zowel de Regiovoorzitter als de 

directie van de Regio Gooi en Vechtstreek (dhr. Meuwese en dhr. Uneken) gesprekspartner waren in de 

ronde langs de gemeenteraden. Verder werd dit interview gezien in de lijn van het interview van drie 

jaar geleden in de Gooi-en Eemlander. De toenmalige algemeen directeur en de Regiovoorzitter 

spraken destijds over de mogelijke scenario’s en opgaven van de Regionale samenwerking. 

https://www.regiogv.nl/wp-content/uploads/2020/03/20170125-GenE-Regio-transparanter-slagvaardiger.pdf

